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previstos per a les comarques de Castelló, tenia 
constància la Conselleria s’han retirat definitiva-
ment, quins continuen tramitant-se , o si coneixia 
la Conselleria si hi ha cap previsió de presentar 
per part de l’administració pública o empreses 
privades nou projectes d’incineradores o aboca-
dors de residus. Igualment també es va preguntar 
si continuava apostant aquesta Conselleria per la 
incineració de residus com un sistema vàlid de 
tractar els mateixos.

A aquestes preguntes, la Conselleria ha afirmat 
que el pla zonal I preveu i està tramitant  un abo-
cador i una planta de valorització ( incineradora) 
a Cervera,  els plans zonas II, IV i VI contemplen 
l’abocador i la planta de valorització d’Onda, i 
les zones III i VIII amb instal·lacions de valorit-
zació i abocadors previstos per a la Vall d’Uixó i 
Algimia d’Alfara.

Es confirma que s’han rebutjat els projectes de 
Salzadella, Fanzara, i s’està tramitant, per tant, 
continuen endavant,  l’autorizació ambiental in-
tegrada de l’ampliació de l’abocador de residus 
urbans de Tales, i la planta de tractament de resi-
dus urbans de la Vall d’Uixó, l’abans esmentada 
de Cervera, i també, la planta de tractament  i 
abocador de residus perillosos de les Coves de 
Vinromà promoguda per la mercantil Geimesa.

En la seua resposta, la Conselleria deixa clar que 
comparteix la incineració com a una opció bona 
per tractar els residus. Des d’Esquerra Unida s’ha 
lamentat que després de totes les mobilitzacions 
ciutadanes que han comportat la política de resi-
dus del PP, aquests continuen mantenint projec-
tes polèmics, i aposten per la incineració. A eixe 
respecte, Albiol ha recordat com en breu les Corts 
s’hauran de posicionar respecte a la Proposició 
no de Llei presentada per la formació on es de-
mana desistir d’acceptar la incineració com a un 
alternativa bona per tractar el residus: “potser hi 
haja un lucre empresarial important darrere de la 
crema de cert tipus de residus, però estem parlant 
d’una pràctica totalment antiga i desfasada, que 
a més té un cost econòmic i sobretot ambiental i 
de salut pública inassolible; els experts en onco-
logia i en  patologies cardiovasculars són clars a 
l’hora de vincular directament les emissions de 
les incineradores amb les afeccions de les perso-
nes; els metalls pesants i dioxines que s’emeten, 
sovint no són controlables, i tota mesura de segu-
retat que es puga aplicar és poca, més quan exis-
teixen  alternatives de tot tipus per evitar aplegar 
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NOTA DE PRENSA DE LA PLATAFORMA 
ANTIVERTEDERO DE LES COVES-LA 
SALZADELLA.

La Plataforma Antivertedero va a movilizar-
se de nuevo después de haberse confirmado 
que  la Conselleria de Medi Ambient, Aigua, 
Urbanisme i Habitatge se encuentra revisando 
el Plan Integral de residuos y en el mismo se 
contempla el vertedero de residuos peligrosos 
de Les Coves de Vinromà, promovido por la 
mercantil Geimesa.   Unos veinte miembros 
destacados de la Plataforma se reunieron ayer 
con el propósito de trazar nuevos planes y reto-
mar las actuaciones en contra de esta decisión 
anunciada recientemente por el conseller José 
Ramón García Antón. 
Al propio tiempo el alcalde Jacobo Salvador 
presentó en esa misma reunión su dimisión 
irrevocable como presidente de la Plataforma, 
cargo que ocupaba desde su creación.  Ahora 
que se van a reiniciar las actividades considero 
que debo dejar el cargo, señaló Salvador.
Este colectivo paralizó cautelarmente sus rei-
vindicaciones durante la campaña electoral del 
mes de  mayo a raíz de las manifestaciones for-
muladas en una sesión de les  Corts Valencia-
nes por el entonces conseller de Medi Ambient, 
Esteban Gonzales Pons.  Palabras textuales  de 
Gonzales Pons,  “no se llevará a cabo el pro-
yecto de la Masía del Andaluz de Arriba de Sal-
zadella, ni el de la partida Baladrar de Fanzara 
ni el del polígono 23 del término municipal  de 
Les Coves de Vinromà”.  Junto a estas declara-
ciones del conseller se sumaron otras similares  
de Carlos Fabra y diversos dirigentes del PP.  
Pese a todas esas declaraciones de buena vo-
luntad de los dirigentes del PP en vísperas de 
unas elecciones municipales y autonómicas, en 


